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Abstract (en)
The connection (4) extends from its thread (9) on both sides and is fixed on at least one side in a hole (10, 11) in the profiled cylinder (1) by
transverse holder elements. The connection is fatter (8) near the threaded part to form a thrust piece for the inner end surface(s) of the half-
cylinder(s) (2, 3). The fatter part is part of an extra body fixed to the steel plate part constituting the longitudinal part (5) of the connection. The steel
plate part apart from the fatter art defines the entire width (15) of the connection.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft einen Verbinder für einen Profilzylinder nach Oberbegriff von Anspruch 1. Um den bekannten Verbinder so
zu verbessern, daß die Festigkeit noch weiter gesteigert wird, wobei selbstverständlich die für die Montage des/der Einzelzylinder(s) geforderte
Anschlagfläche beibehalten werden soll, wird er so ausgebildet, daß das Stahlblechteil außerhalb der Verdickung die gesamte Breite des Verbinders
bestimmt und daß der die Verdickung bildende zusätzliche Körper sich lediglich im Bereich des Stulpschraubengewindes befindet. <IMAGE>
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